Wednesday, November 13, 2013

LEGISLATIVE ASSEMBLY OF MANITOBA

ORDER PAPER o

and NOTICE PAPER

THIRD SESSION, FORTIETH LEGISLATURE

PRAYER SITTING AT 1:30 P.M.

ROUTINE PROCEEDINGS

INTRODUCTION OF BILLS
PETITIONS

Mr. EICHLER

Mr. PEDERSEN

Mrs. STEFANSON

Mr. SMOOK

Mr. FRIESEN

Mrs. DRIEDGER
COMMITTEE REPORTS
TABLING OF REPORTS
MINISTERIAL STATEMENTS
ORAL QUESTIONS

MEMBERS’ STATEMENTS

ORDERS OF THE DAY

GOVERNMENT BUSINESS

Consideration of the Speech of His Honour the Lieutenant Governor
(First Day of Debate)




COMMITTEE OF THE WHOLE

COMMITTEE OF SUPPLY

REPORT STAGE AMENDMENTS:
Hon. Mr. SWAN —

(No. 8) — The Provincial Court Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur la Cour provinciale
[Amendment (1) — Mr. HELWER]

Hon. Mr. SWAN —

(No. 16) — The Department of Justice Amendment Act/Loi modifiant la Loi sur le ministere de la
Justice
[Amendment (1) — Mr. HELWER]

Hon. Mr. SWAN —

(No. 25) — The Statutory Publications Modernization Act/Loi sur la modernisation du mode de
diffusion des publications officielles
[Amendment (4) — Mr. HELWER]

Hon. Mr. SWAN —

(No. 36) — The Public Guardian and Trustee Act/Loi sur le tuteur et curateur public
[Amendment (1) — Mr. HELWER]
[Amendment (2) — Hon. Mr. GERRARD]

Hon. Mr. SWAN —

(No. 38) — The Provincial Offences Act and Municipal By-law Enforcement Act/Loi sur les
infractions provinciales et Loi sur I'application des réglements municipaux
(amended — Committee)
[Amendment (1) — Mr. HELWER]




DEBATE ON CONCURRENCE AND THIRD READING:
On the Proposed Motion of Hon. Ms. HOWARD —

(No. 20) — The Manitoba Building and Renewal Funding and Fiscal Management Act (Various
Acts Amended)/Loi sur le financement du renouvellement des infrastructures et la gestion financiere
(modification de diverses dispositions Iégislatives)

And the Proposed Motion of Mr. GOERTZEN in amendment thereto as follows:

THAT the motion be amended by deleting all the words after the word "THAT" and substituting
the following:

Bill (No. 20) — The Manitoba Building and Renewal Funding and Fiscal Management Act
(\Various Acts Amended)/Loi sur le financement du renouvellement des infrastructures et la gestion
financiere (modification de diverses dispositions législatives), reported from the Standing Committee on
Social and Economic Development, be not concurred in and read a Third Time but that it be concurred in
and read a Third Time this day six months hence.

(Hon. Ms. HOWARD)

NOTICE PAPER

NOTICE OF MOTION FOR THURSDAY:
Mr. GOERTZEN —

(No. 200) — The Legislative Assembly Amendment Act (Democracy for Voters)/Loi modifiant la
Loi sur I'Assemblée législative (démocratie pour les électeurs)
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